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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1198 Brist på Intensivvårdssjuksköterskor

Sverige går just nu igenom en tuff tid med en coronapandemi som drabbar oss 
alla. Tuffast drabbar den alla dem som blir allvarligt sjuka. 

Svensk hälso- och sjukvård gör nu en bragdinsats med att vårda alla svårt 
drabbade på bästa sätt. Man har ställt om hela hälso- och sjukvårdens 
verksamhet till att prioritera vård av svårt sjuka covid-19-patienter. Detta 
innebär förutom tufft jobb på våra sjukhus att andra patientgrupper som väntar 
på planerade operationer får stå kvar på ofta långa väntelistor. Så måste man 
också göra under en pandemi.

Men redan före coronapandemin lyfte jag frågan i en interpellationsdebatt med 
socialminister Annika Strandhäll om hur regeringen avsåg att komma till rätta 
med detta samhällsproblem.

Bristen på intensivvårdssjuksköterskor finns redan nu, men bristen kommer att 
kvarstå. Efter pandemin kommer svensk sjukvård att ha ett ökat behov av 
planerade tunga operationer utifrån att dessa patienter helt fått stå tillbaka under 
pandemin.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Har ministern någon ambition att förstärka utbildningskapaciteten för 
intensivvårdssjuksköterskor och i så fall hur?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-16
Besvaras senast
2020-04-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


